
PROTOKÓ£ 
z  XIV nieplanowanej sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 31 sierpnia 2011 roku 
odbytej w siedzibie Urzêdu Gminy 

 
Obecni zgodnie z list¹ obecno�ci / zaù-1/. 
Na 15 radnych wchodz¹cych w skùad Rady, 2 radnych nieobecnych.  
Pocz¹tek obrad sesji godz.10.00 , zakoñczenie 11.30. 
W obradach sesji uczestniczyli Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy , Pani Krystyna Magda 
Skarbnik Gminy , soùtys wsi Domanów pan Wùadysùaw Wróblewski. 
Pan Henryk Mazur  Przewodnicz¹cy Rady Gminy przywitaù uczestników obrad dziêkuj¹c 
radnym za przybycie na obrady nieplanowanej sesji , po czym dokonaù otwarcia obrad sesji na 
podstawie listy obecno�ci stwierdziù quorum  pozwalaj¹ce na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Ad.3. 
Przyjêcie zaproponowanego porz¹dku obrad: 
1/ Otwarcie obrad. 
2/ Stwierdzenie quorum. 
3/ Przyjêcie porz¹dku obrad. 
4/ Podjêcie uchwaù w sprawach :  
 a/ zmian w uchwale bud¿etowej, 
 b/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
 c/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
 d/ wprowadzenia zmian do Uchwaùy Rady Gminy Marciszów Nr X/44/2011 z dnia 26 maja  
     2011 r w sprawie : zasad udzielania dotacji celowej oraz trybu postêpowania przy  
     udzielaniu dotacji ekologicznych i sposobu ich rozliczania.     
5/ Zamkniêcie obrad sesji. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù wprowadzenie do porz¹dku obrad punktu 5 
sprawy ró¿ne. 
Propozycja zostaùa przyjêta jednogùo�nie. 
Innych propozycji nie zgùoszono.  
Ad.4. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zmian w uchwale bud¿etowej  na 2011 rok 
Pani Skarbnik Gminy przybli¿yùa radnym szczegóùy zmian  zwiêkszenia i zmniejszenia   
dochodów  i wydatków bud¿etowych. 
Zwiêkszenie dochodów bud¿etowych o kwotê 424.160 zù nastêpuje w dziale 010 na 
podstawie podpisanej umowy w dniu 22 sierpnia 2011 roku z Urzêdem Marszaùkowskim, a 
Gmina Marciszów na pomoc finansow¹ w formie dotacji celowej na wykonanie zadania PN. 
�Marciszów droga dojazdowa do gruntów rolnych � / odbudowa drogi gminnej nr 114479D/o 
kwotê 38.016 zù. W dziale 750 o kwotê 100.200 zù ze wzglêdu na przewidywane wy¿sze od 
planowanego wykonanie. W dziale 801 o kwotê 285.944 zù realizacja wniosku o pùatno�ã 
koñcow¹ w ramach PN. Zmiana sposobu u¿ytkowania poddasza budynku administracyjno-
usùugowego na przedszkole w Marciszowie. 
Zwiêksza siê wydatki bud¿etowe o kwotê 540.037,92 zù w dziale 010 w kwocie 373.960 zù tj. 
w rozdziale 01010 w kwocie 235.944 zù � zwiêkszenie �rodków na zadanie PN. budowa 
oczyszczalni �cieków w Marciszowie i kanalizacji sanitarnej dla wsi gminnych � w wysoko�ci 
155,943 zù / m.in. na wykonanie aktualizacji map do celów projektowych zwi¹zanych z 
realizacja zadania , budowa przyù¹czy kanalizacyjnych do obiektów stanowi¹cych wùasno�ã 
gminy , odsetki od kredytu zaci¹gniêtego na pokrycie wydatków zwi¹zanych z budow¹ acz  
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oczyszczalni oraz na przeprowadzenie audytu zewnêtrznego zgodnie z podpisana umowy na 
dofinansowanie projektu w ramach RPO. 
Wykonanie nowej sieci  wodoci¹gowej przy ul. Dworcowej  w Marciszowie 35.000 zù, 
budowê sieci wodoci¹gowo-kanalizacyjnej dla zadania PN. Sieci i przyù¹cza wodoci¹gowe i 
kanalizacyjne do 9 dziaùek w Marciszowie  - I etap budowy � 45.000 zù. W rozdziale 01042 w 
kwocie w kwocie 138.016 zù na wykonanie zadania pn. Marciszów � droga dojazdowa do 
gruntów rolnych�. W dziale 600 w kwocie 50.000 zù na realizacje zadania PN. odbudowa 
drogi gminnej � Aleja Lipowa w Ciechanowicach. 
W dziale 700 w kwocie 82.800 zù na dokoñczenie remontu dachu na budynku nr 44 w 
Domanowie , który zostaù zniszczony  w wyniku po¿aru w dniu 6 grudnia 2011 roku. 
W dziale 852 w kwocie 2.742,92 zù na zwiêkszenie �rodków na do¿ywianie. W dziale 921 w 
kwocie 30.535 zù na dokoñczenie  remontu �wietlicy wiejskiej w Domanowie, która ulegùa 
zniszczeniu w wyniku po¿aru w dniu 6 grudnia 2011 roku. 
Zmniejsz siê wydatki bud¿etowe o kwotê 115.877,92 zù w zwi¹zku z przeniesieniem �rodków 
zadania pn.Marciszów droga dojazdowa do gruntów rolnych � z dziaùu 600, rozdziaù 60016 do 
dziaùu 010, rozdziaù 01042 oraz brakiem i ni¿sz¹ realizacj¹ wydatków od planowanej w 
klasyfikacji wynikaj¹cej z § 3.Dochody bud¿etowe  ogóùem 21.235.285.82 zù wydatki 
bud¿etowe ogóùem 23.931.910,61. 
Do przedstawionych zmian radni nie wnie�li uwag. 
Rada Gminy w gùosowaniu 12 gùosami � za� , 1 gùosem �przeciwnym � , 0 gùosów 
�wstrzymuj¹cych siê �  przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 2 do protokoùu.    
- 2  projekty uchwaù w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci  
Ze szczegóùami zapoznaùa pani Maria Bych kierownik referatu ochrony rolnictwa i rolnictwa 
Urzêdu Gminy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù gùosowanie blokiem nad projektami uchwaù 
odczytuj¹c kolejno ich tre�ã. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekty uchwaù, które stanowi¹ zaù¹cznik    
nr 3 i 4 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmian do uchwaùy Rady Gminy Marciszów    
  Nr X/44/11 z dnia 26 maja 2011 roku w sprawie : zasad udzielania dotacji celowej oraz  
  trybu postêpowania przy udzielaniu dotacji ekologicznych i sposobu ich rozliczania. 
Ze szczegóùami zmian zapoznaùa radnych pani Maria Bych kierownik referatu ochrony 
�rodowiska i rolnictwa Urzêdu Gminy. 
Zmiany dotycz¹  zaù¹cznika nr 2  tj. regulaminu udzielania dotacji celowej ze �rodków 
bud¿etu gminy na zakup i monta¿ kolektorów sùonecznych  w punkcie 3 pod.b,  gdzie 
dopisuje siê wyrazy �wspólnota mieszkaniowa� oraz punkcie 17 tego regulaminu w , którym 
skre�la siê wyrazy � w ci¹gu 5 lat od udzielenia dotacji zerwie umowê na odbiór odpadów 
komunalnych. 
Pozostaùe zapisy w uchwale Nr X/44/11 z dnia 26 maja 2011 roku pozostaj¹ bez zmian. 
Uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy , poddaj¹c j¹ pod gùosowanie. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 
5 do protokoùu. 
Ad.5. 
Sprawy ró¿ne. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù Radê Gminy z tre�ci¹ dyplomu dla Gminy Marciszów 
jako Laureata Rankingu Samorz¹dów Rzeczpospolitej 2011 w kategorii Najlepsza Gmina 
Wiejska.  
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Nastêpnie zapoznaù Radê z tre�ci¹ pism , które wpùynêùy do wiadomo�ci Rady Gminy od pani 
Bo¿eny Kluk z Domanowa w sprawie nie zabrania dzieci Pañstwa Kluk przez soùtysa wsi na 
wycieczkê , która byùa organizowana za gminne pieni¹dze w czasie wakacji. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê do soùtysa Domanowa o ustosunkowanie siê do 
przedstawionej sprawy. 
Zapoznaù te¿  radnych z tre�ci¹ o�wiadczenia pani Maùgorzaty Klimas mieszkanki Domanowa 
zbieraj¹cej podpisy na wycieczkê w zastêpstwie swojej matki czùonkini Rady Soùeckiej , 
podczas którego nie uzyskaùa zgody na wyjazd dzieci pani Kluk. 
W czasie zbierania podpisów  pani Kluk nie byùo w domu ,a babcia dzieci nie wyraziùa zgody 
na wyjazd dzieci na wycieczkê. 
Przewodnicz¹cy zwróciù siê do wszystkich z apelem, ¿e organizowanie jakiejkolwiek 
wycieczki  przez soùectwo jest to bardzo powa¿na sprawa poniewa¿ odpowiada siê za 
wszystkich ponadto nale¿y mieã odpowiednie do tego uprawnienia , kierownika wycieczki , 
poniewa¿ w razie wypadku nie ma ¿adnego tùumaczenia i jest to podstawa. Sam bardzo czêsto 
organizuje wycieczki i planuje zawsze wiêcej miejsc w poje¿dzie. Ponadto osobi�cie dzwoni 
do rodziców, których dzieci maj¹ jechaã na wycieczkê , a je¿eli nie mo¿e siê dodzwoniã 
osobi�cie udaje siê do rodziców ¿eby mieã pewno�ã we wszystkim robi¹c to do skutku czyli 
rozmawiania z rodzicami i  otrzymania  potwierdzenia i zgody na wyjazd. 
Dlatego je¿eli Rady Soùeckie chc¹ w dalszym ci¹gu takie wycieczki organizowaã musz¹ 
skorzystaã z kursów w celu zdobycia uprawnienia jako kierownik wycieczki, bo ¿adna 
wycieczka nie mo¿e siê bez takich uprawnieñ odbyã lub za odpùatno�ci¹ zamówiã tak¹ usùugê  
wcze�niej �cisùe ustalaj¹c listê  uczestników, ¿eby widzieã z jak¹ ilo�ci¹ miejsc zamówiã 
transport i lepiej ¿eby zostaùy 2 miejsca wolne ani¿eli miaùoby zabrakn¹ã , bo pùaci siê 
przecie¿ za usùugê transportow¹ ale nie ma póêniej takich sytuacji jak powstaùa przy 
organizowaniu wycieczki w Domanowie. 
Radny Adam Ry¿owski    
W swojej wypowiedzi zwróciù uwagê na to ze soùtysa wybiera zebranie wiejskie i jest wùadne 
go odwoùaã i oceniaã jego pracê dlatego zastanawia siê wiêc dlaczego pismo wpùynêùo do 
Rady Gminy. Ponadto jest zdania, ¿e to soùtys powinien zapoznaã ze spraw¹ , a nie odwrotnie. 
Zwróciù uwagê na to ¿e w autobusie nie byùo ju¿ miejsc wiêc dzieci nie zostaùy zabrane na 
wycieczkê  i zadaù pytanie  co byùoby gdyby zabraù te dzieci i co� siê staùo. 
Osobi�cie widz¹c tak¹ sytuacjê, ¿e dziecko nie stosuje siê do regulaminu �wietlicy wiejskiej  
wyprasza z niej takie dziecko. 
W zwi¹zku z powy¿szym, ¿e jak stwierdziù pan przewodnicz¹cy Rady , i¿ musi uczestniczyã 
w wycieczce osoba z uprawnieniami proponuje przeszkoliã pracowników zatrudnionych w 
powstaùym referacie kultury Urzêdu Gminy a¿eby mogli jeêdziã na  wycieczki i wówczas nie 
bêdzie ¿adnego problemu. Zwróciù te¿ uwagê na to, ¿e zbieraj¹c zapisy na listê byùa w domu 
pani Kluk , jednak babcia dzieci nie wyraziùa zgody na ich wpisanie. 
Radna Danuta Wojtas  
Poinformowaùa, ¿e osobi�cie zorganizowaùa  2 wycieczki dla dzieci z Sêdzisùawia pomimo, ¿e 
nie posiada uprawnieñ wziêùa peùn¹ odpowiedzialno�ã na siebie, o czym poinformowaùa dwa  
tygodnie wcze�niej. W momencie wyjazdu nie zgùosiùo siê dwoje dzieci przy czym rodzice 
nie poinformowali radnej o tym,  ¿e dziecko nie pojedzie na wycieczkê dlatego uwa¿a, ¿e nie 
ma o co kopii kruszyã , bo nigdy siê wszystkim nie dogodzi.      
Wùadysùaw Wróblewski soùtys  
W swojej wypowiedzi odniósù siê do tre�ci przedstawionego przez Przewodnicz¹cego Rady 
Gminy skargi pani Bo¿eny Kluk. 
 



-4- 
Stwierdziù, ¿e nie zamierza siê tùumaczyã z tego i nie miaù miejsca fakt i¿ dziecko jak pisze 
pani Kluk zostaùo wyrzucone zarówno z   autobusu jak i przystanku , co mo¿e potwierdziã  
Rada Soùecka.  Jako opiekunowie pojechaùy dwie czùonkinie Rady Soùeckiej ¿eby opiekowaã 
siê tymi dzieãmi, którym w dniu wyjazdu soùtys przedstawiù listê dzieci wyje¿d¿aj¹cych 
zwracaj¹c siê do nich, ¿eby nie oddalaùy siê od opiekunów bez ich zezwolenia. 
Utwierdziù siê , co do tego czy s¹ wszystkie dzieci ponadto  poinformowaù, ¿e przed 
wyjazdem trójka rodziców przyszùa dowiedzieã siê na temat wyjazdu i wycieczki. 
Skoro lista zostaùa zamkniêta i nikt wiêcej nie przychodziù wiêc uznaù ¿e to ju¿ wszyscy siê 
zapisali. 
Dlatego stwierdzia, ¿e nikogo nie wyrzuciù i jak dzieci pani Kluk przyszùy na przystanek 
powiedziaù im, ¿e nie s¹ zapisane , nie ma miejsca w zawi¹zku z czym nie pojada na 
wycieczkê i to wszystko co powiedziaù do dzieci. Uwa¿a , ¿e opis sytuacji w pi�mie jest 
faùszywy i s¹ to pomówienia. 
Poinformowaù, ¿e organizowaù te¿ piknik na zakoñczenie wakacji o czym informowaù w 
zawiadomieniach , które wisz¹ do dnia dzisiejszego i dzieci pani Kluk tez nie przyszùy, 
zdaniem soùtysa to jest tak, ¿e �jak siê komu� chce dowaliã to ni z gruszki ni z pietruszki siê 
to robi � 
Równie¿ w gazecie Tygodnik Regionalny zostaùa sprawa przedstawiona inaczej dlatego soùtys 
stwierdziù , ¿e � nie bêdzie organizowaù ¿adnych imprez i wycieczek i to tylko przez jedn¹ 
rodzinê , która miesza wsi¹.�   
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W odpowiedzi radnemu Adamowi Ry¿owskiemu odno�nie przedstawienia pisma pani Kluk 
Radzie poinformowaù , ¿e dlatego skierowaù pismo do Rady, i¿ to Rada organizuje zebrania 
wiejskie podczas , których wybiera soùtysa i Radê Soùeck¹.  
Zwróciù te¿ uwagê na to, ¿e to pierwszy taki przypadek dlatego sygnalizuje i nie zamierza 
ingerowaã w sprawy wsi jednak z relacji wynika, ¿e to rodzina aspoùeczna , a je¿eli soùtys 
uwa¿a, ¿e s¹ to pomówienia to s¹ inne drogi zaùatwienia takiej sprawy do czego namawia 
soùtysa.  
Zwróciù uwagê na to, ¿e Rada Soùecka i soùtys to jednostka pomocnicza Gminy , a nie 
autonomia, bo czasami odnosi wra¿enie , ¿e wsie chc¹ prowadziã swoj¹ politykê inn¹ od 
Gminy. Uznaù, ¿e nale¿y na tym etapie sprawê zamkn¹ã.  
Odno�nie propozycji radnego dot. przeszkolenia pracownika referatu o�wiaty  w kierunku 
opiekuna wycieczki to byùoby to nastêpne zadanie i wydatki bie¿¹ce dla Gminy , które 
zbli¿aj¹ siê ku koñcowi. Tym bardziej ¿e odbywa siê sprz¹tanie , koszenie itp. a to wszystko 
kosztuje. 
Radna Jadwiga Adamczyk 
Uwa¿a, ¿e nale¿y zapytaã soùtysa jaki przebieg miaùa sprawy ¿eby znaã prawdê , bo co byùoby 
gdyby soùtys bez kontaktu z rodzicami i wyra¿enia zgody na wyjazd zabraù dzieci na t¹ 
wycieczkê  dlatego rozumie , ¿e tak siê staùo. Mówi o tym dlatego ze pojawiaj¹ siê ró¿ni  
przedstawiciele na wsi chc¹c co� zrobiã i tez pomijaj¹ soùtysa na wsi.  
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W odpowiedzi zwróciù siê do radnej o nie robienie dwóch frontów usprawiedliwiaj¹c soùtysa i 
uwa¿a , ¿e na tym etapie nale¿y sprawê zamkn¹ã i ¿eby siê taka sytuacja wiêcej nie 
powtórzyùa. 
W sprawie braku kontaktu z soùtysem to równie¿ Wójta nie powiadamiaj¹ o tym, ¿e 
zamierzaj¹ co� robiã na naszym terenie , sam natomiast stara siê kontaktowaã w ró¿nych 
sprawach z soùtysami ,a na innych  nie ma wpùywu. 
Radny Adam Ry¿owski  
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Przypomniaù o powstaniu nowego referatu kultury w Urzêdzie Gminy w, którym zatrudniono 
3 osoby i stwierdziù , ¿e jeszcze nigdy nie skorzystaù z jakiego� sprzêtu Urzêdu Gminy. 
To, ¿e �wietlica powstaù to jest jasne, ¿e ma siê tam odbywaã kultura , co jednak kosztuje. 
Jednak nie mo¿e byã tak ¿e od póùtora roku sùyszy , ¿e trzeba kupiã kosiarki bo bêd¹ 
potrzebne ¿eby wykaszaã.Na razie do Wie�ciszowic nie jest potrzebna,  bo teren przy 
�wietlicy nie jest jeszcze zagospodarowany. Úwietlice bêd¹ kosztowaã , bo ùatwo jest je 
wybudowaã gorzej jest z ich utrzymaniem i przypomniaù o tym , ¿e  prosiù niejednokrotnie, 
¿eby obci¹¿aã korzystaj¹cych ze �wietlicy kosztami faktycznymi oraz o zmianie w niej 
ogrzewania. Mówi o tym , bo ile mo¿na pracowaã spoùecznie sam osobi�cie jest codziennie w 
�wietlicy sprawdzaj¹c czy nie byùo wùamania i czy wszystko jest w porz¹dku. Podaù za 
przykùad soùtysa z Marciszowa, który nieustannie pracuje przy domu kultury w Marciszowie. 
Wójt zaznaczyù w odpowiedzi, ¿e ma satysfakcjê z tego,i¿ s¹ w ka¿dej wsi �wietlice , 
odno�nie ogrzewania  przypomniaù, ¿e przez 5 lat nie mo¿na zmieniaã. 
Je¿eli jednak sprawa jest tak postrzegana to mo¿e powoùaã Zakùad Gospodarki Komunalnej  i 
wówczas bêd¹ robione przepusty, drogi , mosty i naprawiane �wietlice tylko wówczas, bêdzie 
koniec z jakimikolwiek inwestycjami , bo nie staã Gminy na to, ¿eby zrobiã wszystko o czym 
jest mowa. 
Odniósù siê do odbytego zebrania wiejskiego w Domanowie zorganizowanego w namiocie  i o 
niedogodno�ciach z tym zwi¹zanych o czym nie omieszkaù napisaã pan Piotr Sùowiñski w 
Tygodniku Regionalnym zupeùnie niepotrzebnie , bo przez to próbuje siê antagonizowaã wsie. 
Poinformowaù te¿ o telefonie od pana Piotra Sùowiñskiego do Wójta Gminy, i¿  radny Adam 
Ry¿owski ma pretensje o to, ¿e rachunki za wodê zostaùy przysùane z Boguszowa zamiast z 
WZWiK Waùbrzych i z czego zrobiù aferê, a Wójt  mówi o tym w kontek�cie tylko 
wspóùpracy.W zwi¹zku z czym  Wójt nie zamierza wiêcej rozmawiaã z tym panem. 
Dlatego kolejny raz prosi radnych o wspóùpracê , a nie kùadzenie kùód pod nogi , bo ci¹gle z 
Rad¹ wszystko konsultuje ale nie mo¿e byã tak¿e Wójt niedùugo bêdzie siê meldowaù ,albo 
prosiù Radê czy mo¿e zje�ã �niadanie, bo jest tylko tez czùowiekiem. Przypomniaù, ¿e zanim 
zostaù Wójtem pracowaù trzy kadencje i ma praktykê i do�wiadczenie równie¿ biznesowe i 
zarz¹dzanie  i ma wielka satysfakcjê z tego co siê zrobiùo dlatego nie chce odpuszczaã i i�ã 
dalej wiêc prosi ¿eby nie daã siê zwariowaã tym bardziej ¿e wszystko robi siê dla dobra. 
mieszkañców. 
Radny Adam Ry¿owski  
Stwierdziù, ¿e nie rozmawiaù z panem Sùowiñskim na  temat rachunków z WZWiK. 
Pan Wùadysùaw Wróblewski soùtysa Domanowa      
Czy bêdzie oddzielnie wc w �wietlicy w Domanowie zgodnie z ustaleniami podczas rozmowy 
z panem Wójtem. 
Wójt Gminy  
W odpowiedzi poinformowaù , ¿e nie bêdzie zostanie to miejsce oddzielone �ciank¹ do 
umywalki  poniewa¿ koszt byùby bardzo wysoki.   
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Zapoznaù z tre�ci¹ pisma Rady Soùeckiej Domanowa  dotycz¹ca odmowy brania przez ni¹ 
udziaùu w do¿ynkach gminnych w Sêdzisùawiu w dniu 4 wrze�nia b.r. 
Pan Stefan zawierucha Wójt Gminy  
Ustosunkowuj¹c siê do o�wiadczenia stwierdziù, ¿e tak nie powinno byã , bo zdaniem Wójta 
jest to pora¿ka nie braã udziaùu w do¿ynkach uwa¿a, ¿e to co soùtys powie to w wiêkszo�ci 
jest akceptowane przez pozostaùych mieszkañców , lub nie. 
Jest Wójtowi niezwykle przykro z tego powodu jednak nie bêdzie prosiù o zmianê decyzji, bo 
nie na tym rzecz polega i uwa¿a, ¿e wie� powinna mieã wielk¹ satysfakcjê , bo na do¿ynkach 
dziêkuje siê, ¿e mo¿na byùo zorganizowaã gminne do¿ynki , tym bardziej ¿e Sêdzisùaw stan¹ù  
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na wysoko�ci zadnia. Jeszcze raz zaprosiù wszystkich na do¿ynki w imieniu Sêdzisùawia  
ponadto przypomniaù, ¿e rozesùane zostaùy zaproszenia. Poprosiù o udziaù w nich choãby 
dlatego, ¿e udaùo siê stworzyã co� nowego gdzie caùa Polska jak dùuga i szeroka cieszy siê z 
tego, a my jak zwykle szukamy nie tego co ù¹czy lecz tego co dzieli. 
Radny Adam  Ry¿owski  
Poinformowaù, ¿e w mienion¹ sobotê odbyùy siê do¿ynki parafialne w Ciechanowicach i Rady 
Ko�cielne porozumiaùy siê w ten sposób ,¿e raz bêdzie wieniec do¿ynkowy wykonany przez 
Ciechanowice , a na  nastêpny rok przez Wie�ciszowice. 
Jednak na mszy byùo tylko 11 osób tak, ¿e zdaniem radnego  zaanga¿owanie rolników byùo 
maùe. Przybli¿yù szczegóùy przebiegu do¿ynek  i zwróciù uwagê na to, ¿e nie ma ludzi do 
robienia wieñców dlatego proponowaù zrobienia na wzór do¿ynek pañstwowych jednego 
wieñca , a poszczególne wioski nich siê tylko doùo¿¹ do niego np. owoce , czy kosz z 
kwiatami.   
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Stwierdziù, ¿e to przecie¿  soùtysi z Radami Soùeckim o tym decyduj¹ po to s¹ wcze�niej te 
spotkania z soùtysami, ¿eby to wszystko ustaliã. Dla Wójta natomiast wa¿ne jest ¿eby  spotkaã 
ze wszystkimi i pobawiã siê. 
Wùadysùaw Wróblewski soùtys Domanowa 
Stwierdziù, ¿e jest mu przykro, ¿e tak Wójt podsumowaù odmowê udziaùu w do¿ynkach 
gminnych przez Rade Soùeck¹ , bo zdaniem soùtysa Wójt powinien zapytaã dlaczego podjêto 
tak¹ decyzjê. 
Poinformowaù o powodach odmowy , które s¹ zwi¹zanymi ze sprawami rodzinnymi ka¿dego 
czùonka Rady Soùeckiej wiêc nie mo¿e nikogo zmusiã do uczestnictwa , rolnicy niestety s¹ ale 
tylko na papierze,  o�wiadczy, ¿e jako soùtys bêdzie uczestniczyù w do¿ynkach gminnych w 
Sêdzisùawiu. 
Zaprosiù Wójta Gminy do Domanowa po wieniec do¿ynkowy celem zawiezienia go do 
Sêdzisùawia.     
Stefan Zawierucha Wójt  Gminy 
W odpowiedzi stwierdziù , ¿e do¿ynki to nie jest  kaprys Wójta lecz wynika to dziaùalno�ci 
Rad Soùeckich i powinna i jest to przyjemno�ã z ich zorganizowania.  
Innych uwag nie zgùoszono. 
Ad.5. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji protokóù Przewodnicz¹cy Rady Gminy 
dokonaù zamkniêci obrad sesji. 
protokoùowaùa                                                                              Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
 
Gra¿yna Dudczyk                                                                                Henryk Mazur 
insp.d/s Rady Gminy  
 
 
 
 
 
 
 


